
Hei 
 
Denne har eg gløymt å senda deg. Her er utklipp frå møteprotokollen frå møtet den 14.09.21: 
 
Uttale om kollektivtransport i Samnanger og hvilke behov ungdommene har:  
Ordførar har spurt om ein uttale om kollektivtilbodet i Samnanger.  
Alle medlemmane i ungdomsrådet er samde i at kollektivtilbodet i Samnanger er for dårleg slik som 
det er i dag. Dei kjem med døme om at på Rolvsvågen er det berre 4 bussar kvar dag og dei er berre 
til skule. Ingen bussar i helgane. Det er liknande tilbod på Totland. Ungdomsrådet ønsker å få til ei 
løysing der det går an å bestilla til dømes ein taxi eller minibuss i forvegen til reduserte prisar, helst 
prisen av ein bussbillett. Ungdomsrådet kan om ønskeleg senda ut ein spørreundersøkels blant 
ungdom om det er spesielle tider eller dagar ungdommen ønsker eit betre kollektivtilbod på.  
 
Med helsing 
Daniel Borge Kristensen 
Kulturkonsulent, Samnanger kommune 
56587400 / 47468596 

 
Eg gjer merksam på at dette ikkje er ei privat e-postadresse; både inngåande og utgåande epost vert 
vurdert for journalføring i kommunen sitt sak- og arkivsystem. 

 
 


